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OPĆINSKI NAČELNIK 
 
PREDMET: Vijećnička pitanja i inicijative, dostavlja se 

 

Na 15. radnoj sjednici Općinskog vijeća općinski vijećnici postavili su nekoliko vijećničkih 
pitanja odnosno pokrenuli su vijećničke inicijative sljedećeg sadržaja: 
 

a) Vijećničke inicijative 

 

-vijećnica Merjem Ridžal- 
                                            

1.INICIJATIVU ZA SANACIJU DVORIŠTA U ULICI ALIBEGA FIRDUSA ČIKMA 

Tokom posjete Savjetu MZ Švrakino selo I i obilaskom terena uz prisustvo predstavnice stanara u ulici 
Alibega Firdusa Čikma, predstavnica stanara je istakla problem neravnog terena odnosno udubljenja u 

dvorištu ispred zgrade koje predstavlja svakodnevni problem stanarima koji koriste dvorište i za 
parkiranje vozila te dolazi do oštećenja vozila prilikom kretanja po neravnom terenu.  
Mišljenja sam da bi jednostavna sanacija u vidu mašinskog poravnanja terena i nasipanja tamponom 
otklonilo problem makar kratkoročno dok se ne ostvare uslovi za asfaltiranje puta kroz dvorište 
(kružni tok) i parking mjesta sa strane tog kružnog puta.  
U prilogu dostavljam mikrolokaciju dvorišta sa označenim dijelom gdje je potrebno mašinsko 
ravnanje terena i nasipanje tamponom. 

 

-vijećnik Adis Šahmanija- 
 

1. Podnosim inicijativu da se u ulici Samira Radovca ugrade prinudni usporivači brzine (ležeći 
policajci).  

Naime u ulici Samira Radovca, koja je ujedno i alternativna ulica svakodnevno bude veliki broj djece 

koji istu koristi za igru. Nesavjesni vozači ugrožavaju sigurnost djece i stanovnika ove ulice. 
 

2. Podnosim inicijativu za obrezivanje rastinja uz ulicu Rogatička kroz cijelu ulicu. 

Pomenuta ulica ja zarasla i postojeća ulična rasvjeta ne koristi svrsi. Veliki broj kablova je urastao u 
rastinje i postoji svakodnevna opasnost od pucanja istih, što ugrožava sigurnost građana i djece koja 
svakodnevno odlaze i dolaze u školu kroz pomenutu ulicu. 

 

3. Podnosim inicijativu za otkup zemljišta zbog proširenja ulice Senada Čolića, koja je ujedno ulaz u 
naselje iz pravca Rajlovac. 

 

4. Podnosim inicijativu za izmjenu godine pogibije na spomen obilježju Sokolje na ime Ibrahimović 
Omer.  

Naime pomenuti borac je poginuo 1993.godine, a na spomen obilježju je upisana 1992.godina, te 
porodica zahtjeva izmjenu na spomen obilježju. 
 

5. Podnosim inicijativu za proširenje dječijeg igrališta i postavljanje dodatnog mobilijara u ulici Franje 
Kluza. Svakodnevno na pomenutom igralištu bude 40-50 djece, koji nemaju dovoljno mobilijara za 

korištenje. 



 

-vijećnik Silvije Kristić- 
 

1.Molim službe te direktora Lokoma da mi objasne trenutni status strelišta na Žući. Ko upavlja ovim 
vlasništvom Općine Novi Grad na koji način, prema kojim odlukama te objasne sigurnosnu situaciju 

na istom. 

Naime prošlog vikenda sam otišao na strelište kao rekreativac I vijećnik. Tražio upotrebu strelišta za 
dvije osobe I platio 10 KM za šta sam dobio uredan fiskalni račun. Potom mi je objašnjeno da obzirom 
da je vikend, a vikendom treniraju klubovi moram platiti dodatnih 10 KM za šta nisam dobio nikakvu 
potvrdu ni račun. Primjetio sam obilježja dva kluba Caracal I KPS Ilidža te navodno imaju ugovore o 

korištenju strelišta sa Lokomom.  
Osoba koja je radila na kasi Lokoma je bila u obilježjima KPS Caracal, djevojka nekih 20 godina koja 
je ponudila I iznajmljivanje vatrenog oružja, municije. Nisam siguran da je uposlenik Lokoma. 
Tražit ću inspekcijski nadzor strelišta redovno I od općinske I kantonalne inspekcijske službe u dane 
vikenda kako bi smo bili sigurni da nema kršenja propisa I sigurnosti za korisnike strelišta I naše 
građane. 
 

 

2. Molim službe te direktora Lokoma da mi odgovore na pitanje dugoročnog plana upravljanja strlište 
na lokalitetu “Žuč”. 
Da li u ovom momentu Lokom posjeduje odgovarajuća odobrenja za upravljanjem strelištom “Žuč”, 
osposobljeno I certificirano osoblje za upravljanjem arsenalom oružja, uslove držanja oružja, 
edukaciju I monitoring rekreativaca koji koriste strelište, cjenik usluga na strelištu koji obuhvata sve 
segmente upotrebe istog? 

Na koji način je dugoročno planirano upravljanje strelištem, da li je planiran javni poziv za dodjelu 
strelišta pod koncesiju, koji su kriteriji za izbor najboljeg ponuđača, način I uslove potpisivanja 

ugovora sa sportskim klubovima te obaveze I prava klubova pod ugovorom? 

Da li je ugovor potpisan sa KPŠ Caracal I KPS ilidža? Da li je raspisan javni poziv ili obavijest o 
mogućnosti potpisivanja ugovora sportskih klubova I strelišta? Ako su navedeni ugovori potpisani 

molim da mi se dostave uslovi istog te odluke na osnovu kojih su se potpisali. 

 

3. Molim službe da mi odgovore šta je urađeno po pitanju koje sam postavio na sjednici od 29.7.2021. 
da li je urađen inspekcijski nadzor, da li su izdate kazne za prekršioce te nalozi za uklanjanje 
poljoprivrednih površina, smještaja za kućne ljubimce, terase kafića. 
Molim službu za inspekcijske poslove da mi odgovori na pitanje kada je zadnji put urađen nadzor na 
području Dobrinje o upotrebi površina terasa u ulici Bulevar Branilaca Dobrinje I šta je nad-zorom 

ustanovljeno. Obrazloženje:Molim vas da mi odgovorite da li su za navedene površine izdate dozvole 
fizičkim I pravnim licima za upotrebu istih jer je evidentirano da se iste koriste za čuvanje kućnih 
ljubimaca, terase kafića, poljoprivredu I površine za odmor I rekreaciju. Da li su oni koji iste koriste 

obezbjedili bezbjednost istih I ispunili uslove za navedene aktivnosti. 

 

4. Ponavljam pitanje obzirom da nisam dobio adekvatan odgovor te hitnu sanaciju od strane izvođača 
radova . 

Molim službe općine da mi odgovore na pitanje koliko je koštalo uređenje zelenih površina u ulici 
Bulevar Branilaca Dobrinje te pojasa do ulice koje je obavljala firma Ame doo Breza, da li je I u 

kojem trajanju obezbjeđena garancija na urađene radove I ko je nadležan za održavanje istih. 
Obrazloženje: 
Uvidom u stanje pomenutog pojasa evidentiran je veliki broj oštećenja pločnika I klupica na istom uz 

propuste u popunjavanju praznina između blokova koje omogućuju nakupljanje vode I propadanje 

segmenata. Budući da su radovi izvođeni nedavno tražim odgovornost za eventualne propuste I 

saniranje oštećenja. 
 

5. Ovim putem podnosim inicijativu za hitno funkcionalno I sigurnosno rješavanje područja kod mosta 
na južnoj longitudinali u naselju Aneks. 

Obrazloženje :Most I njegova okolica na južnoj longitudinali predstavlja veliki problem za stanare 
ovog naselja ali I naselja u neposrednoj blizini obzirom da se radi o veoma frekventnoj lokaciji, kako 

za vozila tako I za pješake, a nekoliko posljdnjih godina je potpuno zapušteno kao I okolna zelena 
površina ted io ispod mosta koji je postao sklonište narkomana te predstavlja opasnost za stanovnike. 



Ovim putem podnosim inicijativu da se most I njegova okolina dodatno osvijetli te urede zelene 

površine, kao I staze za pješake. Pored toga pozivam struku sobraćaja da hitno riješi prelaz za pješake 
pored mosta jer veliki broj djece svakodnevno prelazi ulicu na dijelu koja nije dovoljno jasno 

označena te samim tim I sigurna. Potrebno postaviti dva mala sporivača brzine prije I poslije 
pješačkog prelaza te dodatno označiti sam prelaz po uzoru na druge dijelove grada u rizičnim zonama 
sa tzv. 3D linijama (zebrom). 

 

6. Ovim putem podnosim inicijativu za obnovu usporivača saobraćaja u ulici Geteova sa označenim 
pješačkim prelazom na istom. 
Obrazloženje :Usporivač brzine saobraćaja u ulici Geteova pred ulazom u OŠ Meša Selimović je u 
protekom period pretrpio ozbiljna oštećenja te je neophodna sanacija istog kako bi se spriječila 
oštećenja na automobilima koja svakodnevno prelaze prko istog. Pored toga horizontalna signalizacija 

je potpuno nevidljiva pa je ovo jedan od prioriteta za građane naselja C Faza kao I za djecu navedene 
škole. 
 

7. Otvorenim pismom mi se obratilo Sportsko Plesni klub Astoria iz Novog Grada u kojem izražavaju 
nezadovoljstvo odnosom općine I službe prema ovom kolektivu koji je u našoj opštini najveći I 
najmasovniji ovog tipa sa ogromnim rezultatima I aktivnostima u prošlosti. 
Obrazloženje: Nekoliko zadnjih godina aktivnosti ovog kluba nisu podržane na adekvatan način čak I 
u uslovima smanjenog budžeta te sredstava za aktivnosti iz oblasti kulture I sporta. Međutim 
posljednji čin je pokazatelj da se ipak primjenjuju dvostruki kriteriji prilikom odabira učesnika u 
menifestaciji “Novogradski Dani”. Naime plesni klub Astoria je odbijen te je umjesto njih prihvaćeno 
učešće plesnog kluba Bolero, a kao jedini razlog je navedena namjera da se “malo promjeni”. 
Molim vas da mi odgvorite koji su kriteriji ovdje bili presudni obzirom da je plesni klub Astoria 

godinama uspješno učestvovao na ovoj manifestaciji kao I da je veoma uspješno predstavaljao opštinu 
na mnogobrojnim takmičenjima u I izvan naše zemlje kao I da je vlastitim sredstvima organizovao 

mnogobrojne festivale I takmičenja na području opštine Novi Grad. 
 

8. Danas su mi se otvorenim pismom obratili stanovnici ulice Ramiza Salčina od broja 120-150 sa 

Molbom za hitno rješavanje problematike vezano za uspostavu saobraćaja I pješačke zone u njihovoj 
ulici nakon nemilog događaja I stradanja djeteta ranije u ovom naselju. Ista molba je dostavljena I na 

kabinet načelnika, službe za inspekcijske poslove te općinskom vijeću Novi Grad. 
Obrazloženje:Molim navedene da se o ovome hitno izjasne I odgovore našim građanima te zakažu 
hitan terenski sastanak sa saobraćajnom strukom I građanima na temu optimalnog rješenja koje 
minimalno uznemirava stanovnike pomenute ulice ali i pruža veći stepen sigurnosti za djecu koja idu u 
školu Aleksa Šantić. Obrazloženja koja su do sada dolazila iz službi nikako nisu u skladu sa stvarnom 

situacijom na terenu te tvrdim da ova neće pružiti veči nivo sigurnosti za djecu obzirom da ljudi 
direktno izlaze iz svojih dvorišta na ulicu već se kako sam I ranije rekao problem prebacuje na drugu 
adresu kako bi se postigla prividna briga nadležnih te namjera da se problem trajno riješi. 
 

 

-vijećnik Alem Logo- 

 

Inicijativa – “Sanacija krova stambene zgrade na lokalitetu Saraj polja” 

Pokrećem inicijativu prema nadležnim službama općine Novi Grad Sarajevo, da se izvrši sanacija 

krova na stambenoj zgradi u naselju Saraj polje (Adija Mulabegovića, ulazi 1 i 3). 

Po dojavi komšija posjetili smo porodicu samohrane majke Sabahe Dukmenić, čiji je muž Zejd 
Dukmenić preminuo 2019. godine u 54-oj godini. Zejd je inače bio istaknuti gazija ARBiH, pripadnik 

jedinice Crni Labudovi, koji se vratio iz inostranstva da podrži borbu protiv agresora na BiH.  
Iza Zejda su ostala i 2 sina koji su studenti i volonteri u zajednici. I nakon ratnog angažmana, Zejd je 
bio aktivan u odgoju mladih kroz sport, gdje izdvajamo funkciju prvog poslijeratnog predsjednika 

Taekwondo saveza BiH. Naime, njhov haustor se već nalazi na listi prioriteta za sanaciju krova na 

adresi Adija Mulabegovića 1 i 3 (dva haustora sa zajedničkim krovom). Situacija je prilično kritična u 
slučaju padavina, njihov krov prokišnjava do te mjere da su plafoni od rigipsa skoro u stanju 

obrušavanja zbog čega postoji  opasnost po njhovu bezbjednost i sigurnost. Da ne dođe do poplave 
stana, postavljaju lavore i šerpe te se na taj način se bore vrijeme kiša (u nastavku su fotografije 
devastiranog stambenog prostora). 

 



Obrazloženje: 
S obzirom da je sistem održavanja i upravljanja objekata zajedničkog stanovanja počesto komplikovan 
za obične ljude, molim Vas da pokušamo učiniti sve što je u našoj mogućnosti da olakšamo ovu 
situaciji porodici rahmetli Zejda Dukmenića. Vjerujem da općinske službe mogu pomoći ovoj porodici 
u smislu analize stanja, te usmjeravanja svih učesnika ovog procesa da se dođe do rezultata i oporavka 
stanja. Siguran sam da postoje modeli rješenja ovih i sličnih situacija, a koje iskustveno poznaju 
stručne službe u općini. 
 

 

-vijećnica Enisa Spahić- 

 

1.Inicijativu za ugradnju LED rasvjete u ulici Branislava Nušića i redovno orezivanje stabala koja 
zaklanjaju rasvjetna tijela, mjesna zajednica Saraj Polje 

 

Obrazloženje prijedloga inicijative:Zbog zastarjelosti i neispravnosti sijalica u postojećim rasvjetnim 
tijelima ulica je jako loše osvijetljena, a zbog neredovnog orezivanja stabala jedan broj rasvjetnih tijela 
je dijelimično ili potpuno zaklonjen te u tim djelovima ulica je u polumraku. U ulici se nalazi osnovna 

škola sa najvećim brojem učenika  “Aleksa Šantić”. Zbog sigurnosti prije svega đaka, ali i stanara 
ulice molim da se što prije ugradi LED rasvjeta posebno u kraku ulice pored škole, te planira redovno 
orezivanje stabala koja zaklanjaju rasvjetna tijela. 

 

2. Vijećničko pitanje, u kojoj je u fazi izrada i postavljanje usporivača saobraćaja na području mz 
Saraj Polje, u ulici Branislava Nušića, a vezano za: 
- Podnesak grupe građana broj: 02/13-04-17074/20 od 2.10.2020.godine 

- Zaključak Savjeta mz „Saraj Polje“ br: 02/ 13-04-339/20 od 3.09.2020.godine 

- Inicijative koju sam kandidovala prošle godine u 7. Mjesecu 

Obzirom da je odgovor Službe za lokalnu samoupravu bio, a nakon izvršenog uviđaja, da će se 
realizaciji traženog pristupiti nakon sticanja uslova. 
U ulici se često čuje naglo kočenje automobila, škripa guma, a znamo da se nalazi osnovna škola i da 
se istom svakodnevno kreće veliki broj djece, đaka. Čekamo li, nedaj Bože, da se nešto loše desi da bi 
se stekli uslovi? 

 

3. Vijećničku inicijativu koju sam kandidovala u decembru prošle godine, a koja se odnosi na 

iznajmljivanje prostora Udruženju „Oaza“ u SR Centru Safet Zajko. 
 

 

4.Inicijativu za davanje saglasnosti za postavljanje obilježja, Spomen ploče kod kasarne u Rajlovcu 
ubijenim vojnicima bataljona Vojne policije u brigadi za Taktičku podršku Oružanih snaga BiH, 

Nedeljku Radiću i Arminu Salkiću na molbu  rodbine i prijatelja koji će u potpunosti finansirati 
podizanje Spomen ploče. Predlažem da se ova inicijativa realizuje putem naše općine, tj. putem Službe 
za urbanizam i Pravobranilaštvo općine i to na način zauzimanja javne površine radi postavljanja 
obilježja na mjestu pogibije pripadnika OS BiH ili na drugi zakonom predviđen način utvrđen od 
strane služe. Opis i oblik obilježja usaglasiti sa nadležnim službama Općine Novi Grad i porodicama 

ubijenih. 

 

5. Inicijativu da nadležna služba dostavi urgenciju KJKP “ViK” za sanaciju otvorenog šahta u ulici 
Branislava Nušića do broja 111 b, s obzirom da problem ne rješavaju gotovo dva mjeseca.  
U ulici je veća frekvencija auta, tako da drveni poklopac nije dugoročnije rješenje. Postoji opravdan 
strah, posebno u večernjim satima od moguće nesreće. 
Slika u prilogu. 

 

 

                

 

 

 

 

 



 

 

 

-vijećnik Adi Škaljić- 
 

1.Molim vas da, u saradnji sa Odsjekom za parazitologiju Veterinarskog fakulteta Univerziteta u 

Sarajevu i Zavodom za javno zdravstvo Kantona Sarajevo u što kraćem vremenu napravite 
kratkoročnu i dugoročnu strategiju borbe protiv krpelja, naročito na područjima šetališta, dječijih 
igrališta, parkovskih i zelenih površina. Strategije ne smiju biti opasne po korisne instekte kao što s 
pčele.  
OBRAZLOŽENJE:  
Krpelji su sitne životinjice iz skupine člankonožaca i paučnjaka, koje za svoje razmnožavanje trebaju 
obrok krvi, pa su povremeno nametnici na životinjama a iznimno i na čovjeku, te pri tome mogu 
prenositi određene uzročnike zaraznih bolesti. Srećom nisi svi krpelji zaraženi uzročnicima zaraznih 
bolesti.  

Bolesti koje prenose krpelji su:  

- Krpeljni meningoencefalitis  

- Krimsko-kongoanska hemoragična groznica  
- Borelioza – Lajmska bolest  

- Babezioza – piroplazmoza  

- Rikecioze  

 

U veterinarskoj medicini se preporučuju tablete, kapi, ogrlice koje štite ljubimce od ovih nametnika 

međutim često ta sredstva djeluju tek kada krpelj ugrize ljubimca, i u slučaju da se to ne desi krpelji 
mogu završiti u našim stanovima i kućama a da mi toga nismo ni svjesni. Također, i bez toga djeca 
uživaju u igranju na zelenim površinama i tako često dolaze u opasnost da se neka jedinka ovog 

nametnika zakači i na njih.  
Opasnost postoji, a i riješenja koja uz pomoć struke i nauke mogu učiniti naš život i život naše djece 
dosta sigurnijim, a igranje na zelenim površinama značajno sigurnijim. 

 

2. Upućujem vijećničku inicijativu za izradu studije opravdanosti i itvodljivosti za izgradnju i 
funkcionisanje KSIT (kultura, sport i tehnologija) Centra mladih na temeljima „Male škole“ u 
Švrakinom selu (krug Osnovne škole Džemaludin Čaušević). 
OBRAZLOŽENJE Novogradsko naselje Švrakino selo ima veliku potrebu za postojanjem neke vrste 
omladinskog centra, koji bi nudio kulturne, sportske i naučne sadržaje. Omladina je u ovom naselju 
najčešće prisiljena da svoje slobodno vrijeme provodi u kafićima, kladionicama ili na ulici. Takav je 

slučaj i sa obližnjim naseljem Aneks. 
U krugu osnovne škole postoji devastirani i neupotrebljivi objekat nekadašnje „Male škole“, koji može 
biti savršen prostor za izgradnju ovog centra. Nosilac ove ideje, Jasmin Imamović več je obavio 

razgovore sa direktoricom škole, nadležnim iz Ministarstva za odgoj i obrazovanje Kantona Sarajevo i 
socijalnim radnicima, te je dobio podršku i načelnu zainteresiranost za saradnju sa Općinom Novi 
Grad Sarajevo u cilju realizacije ove ideje. 

S obzirom da je općina već pokazala interes za ovaj projekat, odogrivši sredstav u Budžetu za 2022 za 
izradu studije opravdanosti i izvodivosti, bilo bi potrebno formirati radnu grupu sastavljenu od svih 

zaintereseranih strana sa ciljem rješavanja imovinsko pravnih odnosa, izrade projektne dokumentacije, 

načina finansiranja i ostalih pitanja. 
 

 

3. Upućujem vijećničku inicijativu za razmatranje postavljanja tzv. potapajućih stubića za 
zaustavljanje saobraćaja na ulazima u požarne putove (putove zaevakuaciju) koji se nalaze sa obje 

strane Trga Barcelone. 

OBRAZLOŽENJE Putovi za evakuaciju koji se nalaze na prilazu Trgu Barcelone iz pravca Olimpijske 

ulice postalisu parkinzi i prilazni putovi za Vrtić Dječiji grad. Time je ugrožena sigurnost stanara, ali 
još važnije djece koja se kreću prema vrtiću i kući. S obzirom na to da je nedavno izgrađena 

pješačka staza iz pravca obližnjeg parkinga, roditelji su dobili mogućnost da na siguran i brz način 
dovedu djecu do vrtića. Također, u slučaju požara vatrogasno vozilo ne bi imalo pristup zgradama 

zbog parkiranih automobila. Smatram da bi postavljanjem tzv. potapajućih stubića ovaj problem bio 



riješen, uz obavezno ostavljanje mogućnosti prolaza dostavnim vozilima (u oganičenim terminima), 
vozilima hitne pomoći, vatrogasnim vozilima, policiji isl. Inicijativu bi trebalo realizirati u saradnji sa 

resornim kantonalnim ministarstvom. 

 

-vijećnik Dino Okerić- 
 

Inicijativa kluba vijećnika Naroda i Pravde da Općina Novi Grad Sarajevoi Općinski načelnik  izdvoje 

finansijska sredstva za odbranu boraca Armije RBiH koji su optuženi za slučaj „Dobrovoljačka“. Ako 

se sredstva ne mogu izdvojiti sa neke od trenutnih pozicija u budžetu, onda da se ista planiraju kroz 

rebalans budžeta Općine Novi Grad Sarajevo za 2022. godinu.  

 

-vijećnica Nejra Džanko- 

 

Podnosim inicijativu prema nadležnom ministarstvu obrazovanja da prema nadležnoj službi Općine 
podnese zahtjev za izdavanje urbanističke saglasnosti ograđivanja Javne ustanove Osnovne škole " 
Avdo Smailović"   
Nadležba Služba za investicije i komunalne poslove Općine Novi Grad Sarajevo odgovorila je da je 

Budžetom Općine Novi Grad Sarajevo za 2022. godinu planirana su finansijska sredstava za izradu 
projektne dokumetacije za izvođenje radova na izradi ograde oko školskog dvorišta OŠ „Avdo 
Smailović“, kao i za izvođenje predmetnih radova. U proteklom periodu održano je nekoliko sastanaka 
sa menadžementom ove škole, sa predstavnicima Vijeća roditelja, sa predstavnikom Mesdžida 
islamske zajednice (parcela na kojoj se nalazi džamija graniči sa školskim dvorištem), te 

predstavnicima općinskih Službi. U prisustvu istih izvršen je i obilazak lokacije, te su iskazani zahtjevi 
i specifični detalji koji bi se trebali riješiti ovim projektom.Prvi korak je izdavanje urbanističke 
saglasnosti, za šta je neophodno da se resorno ministarstvo obrati sa zahtjevom za izdavanje iste. 

Nakon izdavanja urbanističke saglasnosti, pristupit će se pribavljanju projektne dokumentacije, te 
pokretanju procedure javne nabavke i izvođenju radova. 
 

-vijećnica Aida Ožegović- 

 

Pokrećem inicijativu postavljanja fizičke barijere ispred istočnog ulaza Mercatora na Dobrinji, jer 

automobili se redovno kreću pješačkom zonom tik uz ogradu glavnih ulaza u OŠ „Skender Kulenović“ 

i prolate ispred ulaza u Mercator sa automobilima.  

 

 

-vijećnica Elza Gaković- 
 

Podnosim inicijativu za postavljanje ogledala u ulici Ramiza Salčina na br 27. Preglednost izlaska iz 

ulice je jako loša a brza vožnja ulicom dodatno otežava situaciju. Molim nadležne da razmotre 
rješavanje ove inicijative. 
 

-vijećnica Edita Šandal- 

 

1.Podnosim vijećničko pitanje/inicijativu prema KJKP "Vodovod i kanalizacija" d.o.o. Sarajevo da 
nam dostave informacije u kojoj fazi je izgradnje vodovodne mreže u ulici Kralja Stjepana 
Tomaševića. Građevinska sezona uveliko traje a radovi na izgradnji vodovodne mreže u ovoj ulici još 
uvijek nisu ni počeli. 
 

2. U ime Savjeta MZ Dobrinje A podnosim inicijativu prema nadležnima iz Cesta FBiH i Ministarstva 
prometa i komunikacija FBiH da se osigura sigurniji izlaz i prilaz aerodromu namijenjen za pješake i 
turiste, u ulici Kurta Schorka 

Obrazloženje: U ulici Kurta Schorka na samom izlazu sa aerodroma potrebno je sigurnije riješiti ulaz i 
izlaz namijenjen za pješake tj.turiste.Potrebno je napraviti trotoare kojih sada nema, ili neki dodatni 
pješački prelaz.Trenutno pješaci prelaze ulicu na kojoj nema obilježen pješački prelaz, što je veoma 
opasno,  te ulaze u Aerodromsko naselje zemljanim putem. 

Također na samoj glavnoj ulici svakodnevno možemo vidjeti parkirane automobili koji čekaju 
putnike, te isti ti automobili ugrožavaju sigurnost drugih učesnika u saobraćaju. 
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Poznato nam je da je planirano proširivanje ove magistralne ceste, ali dok se to ne realizuje potrebno 
je napraviti neko bar privremeno sigurnije rješenje kako bi se zaštitili pješaci i turisti, te da ne bi došlo 
do saobraćajnih nesreća.Također, pozivamo stručne osobe iz oblasti saobraćaja da izađu na teren i daju 
svoje sugestije tj.mišljenje šta je na ovom prelazu najbolje uraditi, kako bi osigurali sigurnost svih 
učesnika u saobraćaju.Ovo je hitno jer ubrzo počinje ljetna sezona, te veliki broj turista cirkuliše na 
aerodromu i ulazi u Aerodromsko naselje. 

 

-vijećnik Mirza Selimbegović- 

 
 1.Potrebna hitna sanacija puta cca duzine od 600-700 metara. Obzirom da nije u programu za 

asfaltiranje potrebno je bar nasuti nešto tampona i uvaljati prije nego u potpunosti bude oštećen od 
kiša i oborinskih voda. Ulica je Put Djevojacke Vode od broja 115 do broja 227.  

 

 2.Potrebna sanacija ili rekonstrukcija dijela ulice Mehe Žige od br 2 do br 16.  Nizbrdica koja 

je uništena od strane teretnih vozila za koje je potrebno staviti znak ograničenja za teretna vozila iznad 
tonaže koja je primjerena za lokalne nekategorisane puteve.  Postavljanje znaka (zabrana za vozila 

preko 7 tona ili slično) ukoliko je potrebno uputiti dopis i ministarstvu saobracaja KS. 

 

 3.Izgradnja dječjeg igrališta sa dječijim mobilijarom u naselju Bojnik pored postojeće sportske 
plohe za čiju namjenu je već otkupljeno zemljište. Također potrbno je sanirati sportsku plohu koja od 
pocetka upotrebe ima problem sa neravninama i lokvama od kišnice a u svako malo i sa ogradom koje 
na pojedinim dijelovima nema nikako (iza golova) jer je neadekvatna za ovakvu namjenu i potrebno je 

kvalitetnije i trajnije riješiti ovaj problem. 
 

 4.Da se na kružnom toku Dobrinja 4 (bivša autobuska okretaljka) na spoju ulica Ilhamina i 
Petra Tješića postavi velika zastava BiH (poput već postavljene u Jelahu opcina Tesanj. Riječ je o 
najvećoj državnoj zastavi na Blakanu sa visinom jarbola od 70 metara i dimenzijama 20 x 30 metara. 

 

 

 

                                                                                                                                 SEKRETAR 

                                                                                                         OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

                                                                                                         Elvir Kosovac, dipl. pravnik 
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